
 

Protokół nr XIV/2025 

z obrad XIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Prabutach 

z dnia 29 stycznia 2025 r. 

 

Data i miejsce odbywania sesji: 29 stycznia 2025 roku od godz. 14:30 do godz. 16:21; 

sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Prabuty. 

Obrady sesji są nagrywane – zapis na płycie CD-R stanowi załącznik do protokołu i dokumentację 

archiwalną. 

Transmisja z obrad na żywo :  

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1970/rada-miejska-w-prabutach.htm 

Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Obecni: 

1. Stanisław Anders 

2. Marek Beksa 

3. Tomasz Chodowiec 

4. Marcin Domagalski 

5. Grzegorz Gintowt 

6. Marcin Kłosiński 

7. Zbigniew Kondel 

8. Karol Koper 

9. Edyta Kossak-Czarnecka 

10. Paulina Kowalska 

11. Adam Kuncicki 

12. Anna Latopolska 

13. Jacek Mikołajków 

14. Tomasz Nadolski 

15. Paweł Panikowski 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu z sesji Nr XIV/2025 z dnia 29 stycznia 2024 r. 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady p. Marcin Domagalski. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji 

Rady Miejskiej w Prabutach. 

 

Ponadto w obradach sesji udział wzięli: 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1970/rada-miejska-w-prabutach.htm


1. Burmistrz  p. Krzysztof Niziałek 

2. Zastępca Burmistrza p. Sylwia Tatara 

3.         Skarbnik p. Monika Kuśmierska 

4.         Sekretarz p. Jędrzej Krasiński 

5. Starosta Kwidzyński p. Tomasz Frejnagiel 

6.  Komendant Komisariatu Policji w Prabutach p. Karol Kiziniewicz 

7.         Pełnomocnicy Burmistrza p. Palmira Trzcińska-Kowalska i p. Dorota Dłużeń 

8.         Prezes PEWIK w Prabutach  p. Mariusz Kubich 

9.         Kierownik MGOPS w Prabutach p. Ewa Tatara 

10. Dyrektor PCKiS p. Krzysztof Papis 

11. Radni Rady Powiatu Kwidzyńskiego p. Anna Strzelczyk i p. Andrzej Słowiński 

12. Sołtys Sołectwa Kleczewo p. Iwona Bąkowska 

13.       Sołtys Sołectwa Gonty p. Edward Stonio 

14.       Sołtys Sołectwa Jakubowo p. Waldemar Kępka 

 

Ad 2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
Do zaproponowanego porządku sesji nie wniesiono zmian i przedstawia się następująco: 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty i przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu nr XII z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 18 grudnia 2024 roku 

oraz protokołu nr XIII z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 30 grudnia 2024 r. 

4. Omówienie współpracy Starostwa Powiatowego w Kwidzynie z Miastem i Gminą 

Prabuty. 
5. Podsumowanie działań w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta i 

gminy Prabuty w 2024 roku. 

6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Prabuty o działalności za okres między sesjami. 

7. Wnioski i zapytania. 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – 

Prabuckiego Centrum Kultury i Sportu i Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Prabutach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu 

(punkt paszportowy). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia do Związku Powiatowo – Gminnego 

Powiślańska Komunikacja. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Prabuty na 2025 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Prabuty na lata 2025-2035. 

15. Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej w Prabutach. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr XII z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 18 grudnia 

2024 roku oraz protokołu nr XIII z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 30 grudnia 

2024 r. 
Do protokołu nr XII z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 18 grudnia 2024 roku oraz protokołu nr 

XIII z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 30 grudnia 2024 r. nie wpłynęły uwagi, w związku z 

tym protokoły zostały przyjęte do akceptującej wiadomości. 

Ad 4. Omówienie współpracy Starostwa Powiatowego w Kwidzynie z Miastem i Gminą 

Prabuty. 



Starosta Kwidzyński Tomasz Frejnagiel przedstawił inwestycje, które zostały zrealizowane i 

te, które będą realizowane w najbliższym czasie przez Powiat na terenie gminy Prabuty. 

Ad 5. Podsumowanie działań w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie miasta i gminy Prabuty w 2024 roku. 

Sprawozdanie dotyczące bezpieczeństwa i podejmowanych działań przez funkcjonariuszy na 

terenie miasta i gminy Prabuty przedstawił Komendant Komisariatu Policji nadkom. Karol 

Kiziniewicz. 

Ogłoszono 5 minut przerwy. 

Ad 6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Prabuty o działalności za okres między 

sesjami. 

Burmistrz poinformował o: 

- spotkaniu z sołtysami w sprawie statutów sołectw; 

- spotkaniu z PGK w sprawie wymiany oświetlenia; 

- spotkaniu z Komendantem Komisariatu Policji w Prabutach w sprawie zwiększenia sieci      

monitoringu; 

- spotkaniu w Zakładzie Utylizacji Odpadów w Gilwie; 

- udziale w zgromadzeniu wspólników TBS; 

- udziale w spotkaniu wigilijnym w Szpitalu Specjalistycznym w Prabutach; 

- udziale w komisji mieszkaniowej; 

- spotkaniu w Starostwie w sprawie transportu publicznego; 

- udziale w komisji gospodarczej w sprawie stawek czynszu dzierżawnego; 

- spotkaniu Związku Gmin Pomorskich w Gdańsku; 

- spotkaniu dotyczącym utworzenia klas sportowych; 

- udziale w walnym zgromadzeniu Wschodniego Powiśla; 

- spotkaniu z przedstawicielami SIM Pomorze; 

- spotkaniu z sołtysami w sprawie losowania sołectwa do zgłoszenia wniosku o 20 tys. zł – 

wybrano Szramowo; 

- spotkaniu ze Starostą i p. Katarzyną Ochlik w sprawie powiatowej karty mieszkańca i 

przeznaczeniu budynku na ul. Brzozowej; 

- udziale w walnym zebraniu Gminnej Spółki Wodnej; 

- udziale w konferencji DKMS; 

- spotkaniu z przedstawicielami ROD; 

- udziale w Kongresie Polityki Senioralnej. 

 

Ad 7. Wnioski i zapytania. 

Radny p. Stanisław Anders złożył wniosek formalny o wstrzymanie wypłaty z budżetu Miasta 

i Gminy Prabuty na 2025 rok kwoty 20 tys. zł dla policji. 

Radna Paulina Kowalska poprosiła o otwarcie furtki przy SP nr 2 na ul. Westerplatte w czasie 

imprez na hali sportowej. 



Dyrektor PCKiS Krzysztof Papis przedstawił sprawozdanie z przeprowadzonej zbiórki 

pieniędzy dla Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

Radny Paweł Panikowski spytał o aktualny etap naboru do SIM. 

Wiceburmistrz odpowiedziała, że I nabór został zakończony, zostanie ogłoszony kolejny. 

W najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg na budowę. 

 Radny Rady Powiatu Kwidzyńskiego Andrzej Słowiński spytał o możliwość odbioru 

tekstyliów z terenów wiejskich. 

Wiceburmistrz odpowiedziała, że obecnie mieszkańcy wsi muszą we własnym zakresie 

dostarczyć odpady tekstylne do specjalnych kontenerów, znajdujących się na terenie miasta. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad wnioskiem radnego Stanisława Andersa. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny radnego p. Stanisława Andersa o wstrzymanie wypłaty z budżetu Miasta i 

Gminy Prabuty kwoty 20 tys. zł dla Policji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Stanisław Anders 

PRZECIW (9) 

Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina 

Kowalska, Adam Kuncicki, Jacek Mikołajków, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karol Koper 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Chodowiec, Marcin Kłosiński, Zbigniew Kondel, Anna Latopolska 

Wniosek został odrzucony. 

Ad 8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Odpowiedzi udzielano w punkcie 7. 

 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji 

kultury – Prabuckiego Centrum Kultury i Sportu i Miejsko – Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Prabutach. 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych 

przez Burmistrza  i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – 

Prabuckiego Centrum Kultury i Sportu i Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Prabutach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Karol Koper, Edyta 

Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Jacek Mikołajków, Tomasz Nadolski, 

Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Chodowiec, Marcin Kłosiński, Zbigniew Kondel, Anna Latopolska 



 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr XIV/77/2025 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu. 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych 

przez Skarbnika  i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Karol Koper, Edyta 

Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Jacek Mikołajków, Tomasz Nadolski, 

Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Chodowiec, Marcin Kłosiński, Zbigniew Kondel, Anna Latopolska 

 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr XIV/78/2025 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu (punkt paszportowy). 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych 

przez Burmistrza  i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu 

(punkt paszportowy).  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Karol Koper, Edyta 

Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Jacek Mikołajków, Tomasz Nadolski, 

Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Chodowiec, Marcin Kłosiński, Zbigniew Kondel, Anna Latopolska 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr XIV/79/2025 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 



Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia do Związku Powiatowo – 

Gminnego Powiślańska Komunikacja. 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych 

przez Burmistrza  i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia do Związku Powiatowo – Gminnego 

Powiślańska Komunikacja.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Karol Koper, Edyta 

Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Jacek Mikołajków, Tomasz Nadolski, 

Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Chodowiec, Marcin Kłosiński, Zbigniew Kondel, Anna Latopolska 

 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr XIV/80/2025 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Prabuty na 2025 

rok. 

Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych 

przez p. Skarbnik  i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu nie zgłoszono uwag. 

 

 Uzasadnienie zmiany budżetu: 

- Dotacja celowa w formie pomocy finansowej dla powiatu kwidzyńskiego na utworzenie 

punktu paszportowego w Kwidzynie w kwocie 10.000,00 zł. 

- Dotacja celowa dla PCKiS na zakup konsoli cyfrowej w kwocie 10.000,00 zł. 

- Zwiększenie dochodów/wydatków o kwotę 183.268,68 zł z tytułu aktualizacji kwoty 

środków pozostałych do wykorzystania w 2025 roku w ramach realizowanego grantu 

„Cyberbezpieczny samorząd” 

- Zwiększenie dochodów/wydatków o kwotę 463.401,68 zł z tytułu aktualizacji kwoty 

środków pozostałych do wykorzystania w 2025 roku w ramach realizowanego grantu w 

szkołach podstawowych. 

 - Zwiększenie planu dochodów/wydatków w ramach otrzymanych środków z Funduszu 

Pomocy na łączną kwotę 6.752,00 zł. 

- Zwiększenie wydatków na wypłatę wyrównania dla przedsiębiorstwa energetycznego 

(środki niewykorzystane w 2024 roku) w kwocie 312.737,91 zł. 

7- Zwiększenie dochodów/wydatków z tytułu otrzymanych środków z WFOŚ na realizację 

programu Czyste Powietrze w kwocie 30.000,00 zł. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Prabuty na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 



ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Karol Koper, Edyta 

Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Jacek Mikołajków, Tomasz Nadolski, 

Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Chodowiec, Marcin Kłosiński, Zbigniew Kondel, Anna Latopolska 

 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr XIV/81/2025 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Prabuty na lata 2025-2035. 

Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych 

przez p. Skarbnik  i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu nie zgłoszono uwag. 

 
 Uzasadnienie zmiany WPF  

Dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć:  

1. W zakresie programów, projektów lub zadań związanych z programami realizowanymi z udziałem 

środków z UE:  

1) Cyberbezpieczny Samorząd – zmiana w przedsięwzięciu (część bieżąca) obejmuje m.in.:  

a. zwiększenie limitu wydatków na realizację zadania w roku budżetowym o kwotę 77 308,68 zł;  

2) Cyberbezpieczny Samorząd – zmiana w przedsięwzięciu (część majątkowa) obejmuje m.in.:  

a. zwiększenie limitu wydatków na realizację zadania w roku budżetowym o kwotę 105 960,00 zł  

3) Regionalne wsparcie rozwoju kompetencji kluczowych w pomorskich szkołach – zmiana w 

przedsięwzięciu obejmuje m.in.:  

a. zwiększenie limitu wydatków na realizację zadania w roku budżetowym o kwotę 463 401,68 zł;  

 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Prabuty na lata 2025-2035.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Karol Koper, Edyta 

Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Jacek Mikołajków, Tomasz Nadolski, 

Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Chodowiec, Marcin Kłosiński, Zbigniew Kondel, Anna Latopolska 

 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr XIV/81/2025 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 



Ad 15. Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej w Prabutach. 

Burmistrz poinformował o możliwości składania przez mieszkańców wniosków do planu 

ogólnego gminy w terminie do 14 lutego 2025 r. 

 

Wobec wyczerpania porządku, obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Prabutach zostały 

zakończone. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej  w Prabutach 

Marcin Domagalski 

 

 
Przygotował(a): Edyta Szudarska 

 

 
 

 


